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To: SETS BEX @ rinvvis il;IEEEEEE @ inv.n]
From: 5.1.2e )

Sent: Mon 11/23/2020 2:24:05 PM

Subject: FW: Verzoek van IEEEtoelichting uitvoeringvaccinatiestrategie aan zorgkoepels vanmiddag 16.00

Received: Mon 11/23/2020 2:24:05 PM

Zie hieronder.

PG probeert|EYte laten aansluiten. Als dat niet lukt hebben ze in ieder geval wat bullets meegegeven.

We kijken even wat de stand is als we zo vooroverleg hebben (15.45u).

ne
van: [NESE SESE invvs.ri>Verzonden: maandag 23 november 2020 15:05

Aan:

CC:

Onderwerp: FW: Verzoek van

Urgentie: Hoog

RE
ik heb vraag uitgezet ih,

ook per app. Ik hoop dat ze snel reageert.
ou je op de hoogte. In ieder geval ook de bullets voo die eventueel ook iinput biedt voor dgcz.

Van: L

Verzonden: maandag 23 november 2020 14:07

Aan: 5.1.2e CRE (@ minvws.nl>

pines i>;IKE) SEKEN o ivi.»IEEE
Onderwerp: FW: Verzoek van toelichting uitvoering vaccinatiestrategie aan zorgkoepels vanmiddag 16.00

Urgentie: Hoog

Beste] XE
Zie onderstaand verzoek. Dit is overigens ook een overleg waar de minister bij is (MMZS)Ik begrijp dat DGCZ heeft verzocht om

deelname vanuit PG, bij aanvang van het overleg (5 min). EEE, EEE ik zitten in verschillende overleggen met uitvoerders

op hetzelfde moment.

Zie jij mogelijkheid om kort toelichting te geven?

- Vorige week donderdag heb jij gesproken met de uitvoerders/ betrokken koepels.
-  Vanuit RIVM warden werkgroepen met de uitvoerders georganiseerd op hele korte termijn om de

implementatievraagstukken op te pakken.
-  Vanuit VWS gaan we met de werkgevers in gesprek over de randvoorwaarden; wat moeten we met elkaar regelen om te

zorgen dat zij hun rol goed kunnen oppakken? Dat samen oppakken met CZ en LZ.

- NB we vragen ons af of dat op DG-niveau moet.

Efhoemt
in haar mail dat er een apart overleg tussen de DG-

en en de koepels hierover komt. Laten we daar even goed naar kijken.

van:ICED GEE miovws o>Verzonden: maandag 23 november 2020 11:19

@ minvws.nl>

toelichting uitvoering vaccinatiestrategie aan zorgkoepels vanmiddag 16.00Onderwerp: Verzoek van

Urgentie: Hoog

Hoi allen,

Iedere maandag hebben [CALI om 16.00 een overleg met de bestuurders van zorgkoepels (medisch specialistische
zorg, LNAZ, huisartsen en VVT) en de ROAZ-voorzitters (en NZa en IGJ).
Omdat de brief over de vaccinatiestrategie net uit is en de zorgkoepels daar zeker vragen over gaan stellen (al hebben gesteld)
is het verzoek vanilla en i dat iemand van de vaccinatieclub een korte toelichting kan geven op het proces.

De vraag is dan vooral:
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+ Hoe worden zorgkoepels in de uitvoering meegenomen?
+ Wat is vanaf nu het proces?
+ Het gaat dan met name over het vaccineren van zorgmedewerkers.

Zij zijn nog van plan een apart overleg te plannen voor de zorgkoepels over dit onderwerp, al kan ik me voorstellen dat jullie dat

vanuit de vaccinatieclub zelf ook al doen. Maar omdat we zeker weten dat er nu al vragen komen, willen ze in ieder geval een

toelichting op het proces kunnen (laten) geven.

Ik hoor graag of er iemand van jullie kan aansluiten om 16.00. Het zal slechts om een korte toelichting gaan.

Kunnen jullie het mij snel laten weten?
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